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§ 1. Tillgänglighetspromenad i centrum 

 

För första gången genomför KHPR promenaden vintertid. Inbjudna att delta är 

också Conny Smedberg, Inga-Lena Liss och Lisbeth Gunnars. Lisbeth för 

anteckningar om de iakttagelser gruppen gör 

 

§2 Val av justerare  

 

Hjördis Nyström utses till justerare 

 

§ 3. Föregående protokoll 
 

Ordförande går igenom föregående protokoll från 2012-11-19. 

 

Tidigare på möte med KHPR har utlovats att slutredovisningen från 

hemsjukvårdsprojektet delges deltagarna i rådet, men det har inte verkställts och 

frågan väcks åter. 

Information ges också om att utförligare information om 

hemsjukvårdsövertagandet kommer att ges på kommunens hemsida. Kommande 

nummer av tidningen ”Aktuellt från Orsa” kommer också att beröra ämnet. 

 

§ 4. Utredningen om LOV, Lagen om valfrihetssystem) 

 

Underlaget har skickats ut inför dagens möte och nu görs en avstämning av detta 

 

 

§ 5. Informationsblad om studiemotiverande folkhögskolekurs 

 

Information avsedd för målgruppen 16-25 år gås igenom och rådets deltagare 

uppmanas marknadsföra möjligheten om och när de kommer i kontakt med 

målgruppen 

 

 

§ 6. Tillsynsbeslut från socialstyrelsen  

 

Information ges om rutin och ärendegång vid tillsynsbesök från socialstyrelsen. 

I aktuellt ärende om informationsöverföringen mellan Mora lasarett. 

Vårdcentralen Orsa och Orsa kommun finns ingenting att anmärka på och 

ärendet avslutas 
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§ 7. Information från socialnämnden 

 

 

Information ges runt 2012 års ekonomiska bokslut. Äldreomsorgen, psykiatrin 

och särskilda omsorgen visar ett starkt ekonomiskt resultat. Det samlade 

underskottet i förvaltningen uppgår ändå till minus 1,9 miljoner och underskottet 

beror på ett ökat antal placeringar på IFO för barn och ungdomar samt även 

vuxna. Försörjningsstödet fortsätter också att ligga på en hög nivå och IFO har 

även under året anlitat bemanningsföretag, som orsakat ökade 

personalkostnader. 

 

Information ges också om nya riktlinjer 2014 för särskilda boendebeslut. 

Besluten kommer att få betydelse för bemanningsberäkningen på gårdarna och 

kommer att utgå från 2 beslut, 1 för boende och 1 för insatser. 

Förvaltningens behov av framtida ersättningsrekryteringar inom ledning, 

chefsorganisationen berörs också  

 

 

§ 8. Information från kommunstyrelsen 

 

Information ges om att heltidsavtalet inom vård- och omsorgsområdet har sagts 

upp på initiativ från arbetsgivaren-kommunen. Anledningen är att det inte nåtts 

en överenskommelse för den andra delen, årsarbetstidsavtalet. Nu är läget 

tillbaka till utgångspunkten och kommun och fack kan starta förhandlingar med 

nya förutsättningar. En komplett överenskommelse är positiv för alla och skapar 

flexibilitet och valfrihet vid organisation av arbetstiden, till gagn för brukare och 

medarbetare. 

 

Information ges även om nuvarande besvärliga budgetläge. 2013 syns bli ett 

tufft budgetår och det är synnerligen viktigt att förvaltningarna håller sina ramar.  

Sist nämns också det påbörjade arbetet med den kommunala utvecklingsplanen. 

Den syftar till långsiktigt positiv samhällsplanering och för socialförvaltningens 

del är den intressantaste delen det framtida behovet av äldrebostäder.   

  

 

§ 9. Information från Landstinget 

 

Ingen information, då Bitte är frånvarande.  

 

§ 10. Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor tas upp. Däremot diskuteras rådets behov av att adjungera 



ORSA KOMMUN 

Kommunala Handikapp- och Pensionärsrådet 

representation från handikappomsorgen på framtida möten  

 

 

 

 

§ 11. Mötet avslutas 

Nästa möte är 24 april och då kommer Nils-Göran Johansson att bjudas in för 

rapport om projektet ”bo bra på äldre dar”  

 


